
   1  

YÖNETİM KURULU  

FAALİYET RAPORU  

(18.11.2014 - 15.12.2014)  

  

Sayın Meclis Üyeleri,  

  

Oda Meclisimizin 24 Aralık 2014 ve 20 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim Kurulumuzun                         

18 Kasım 2014– 15 Aralık 2014 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en önemlilerini içeren çalışmalarımız 

bilgilerinize sunulmuştur.   

Saygılarımızla,  

Yönetim Kurulu  

  

 I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER:  

18.11.2014 - 15.12.2014 tarihleri arasında Odamıza;  

182 yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                             

208 üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış,     

101 üyenin kaydı silinmiştir.  

15.12.2014 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 28.014 

                     

II- DEVAM EDEN FAALİYETLER:   

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2014 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız,   

2- Uluslararası Rekabetçiliği Geliştirme Programı (UR-GE) kapsamında, Ekonomi Bakanlığınca kabul edilmiş olan 

Mobilya ve Makine sektörlerindeki Projelerimizin etkinlik takvimi çerçevesindeki çalışmalarımız, 

3- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz,   

4- Mülkiyeti Odamıza ait Tescilli Tarihi Binanın İlimize Kültür Müzesi olarak kazandırılmasına yönelik Çukurova 

Üniversitesi’ne tahsisi için Üniversite yetkilileri ile görüşmelerimiz,   

5- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve destek ziyaretlerimiz,  

6- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve hukuki 

girişimlerimiz, (Büyükşehir Belediyesi’ne açılan davamız devam etmektedir. Ayrıca ATOSEV Tesisinin üzerinde 

bulunduğu arazinin imar planında Sosyo-Kültürel Tesis Alanı olarak değişikliğe gidilmesi için Büyükşehir 

Belediyesi’ne başvurumuz yapılmıştır.)    

7- Odamız üyelerinin ihracat kapasitelerini artırmaya yönelik olarak başlattığımız “İhracat Hamlesi Projemiz” 

kapsamında, üyelerimize yönelik dış ticaret eğitimleri ve danışmanlık hizmetlerimiz, (İkinci aşama olan Dış 

Ticaret Uygulayıcılarına Yönelik Eğitim Programımız sona ermiş olup, üçüncü aşama olan “Firmalara Yönelik 

Dış Ticaret Danışmanlığı” aşaması kapsamında çalışmalarımız devam etmektedir.)  

8- Yönetim Kurulumuzun almış olduğu karar kapsamında faaliyet alanlarına göre gruplandırılan Meclis 

Üyelerimizin yurt dışı fuar katılımlarının sağlanmasına yönelik çalışmalarımız, (2015 yılında katılım sağlanacak 

fuarlara yönelik çalışmalarımız devam etmektedir.)  

9- Odamız yeni hizmet binasının yapımına yönelik çalışmalarımız, (Mimari Avan Proje Seyhan Belediyesi’nce 

onaylanmıştır. Mühendislik projeleri ve zemin etüdü çalışmaları devam etmektedir.) 

10- Yenilenecek olan TOBB İl Kadın ve Genç Girişimciler Kurulu üyeliklerinin seçimine yönelik çalışmalarımız 

(Adaylık başvuruları sonuçlandırılmış olup, İl İcra Kurullarının seçimine yönelik seçim takvimi kapsamında 

çalışmalarımız devam etmektedir.)  

11- Meclis Üyeleri Albümü ’nün yenilenmesine yönelik çalışmalarımız,  

12- Odamıza olan gecikmiş aidat borçları zaman aşımı kapsamına gelen üyelere, Bakanlık talimatı gereği icra takibi 

açılmasına yönelik çalışmalarımız devam etmektedir. 
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III- TAMAMLANAN FAALİYETLER:  

1- Uluslararası Rekabetçiliği Geliştirme Programı (UR-GE) kapsamında, Makine Sektörünün Polonya/Varşova’da 

ikili işbirliği görüşmeleri ile Mobilya Sektörünün Rusya/Moskova-MEBEL fuarına katılımı sağlanmıştır.  

2- Yönetim Kurulumuzun almış olduğu faaliyet alanlarına göre gruplandırılan Meclis Üyelerimizin yurt dışı fuar 

katılımlarının sağlanmasına yönelik karar kapsamında Mobilya sektöründeki Meclis Üyelerimizin, 23-26 Kasım 

2014 tarihlerinde Moskova’da düzenlenen MEBEL fuarına katılım organizasyonu başarıyla tamamlanmıştır. 

3- 6552 Sayılı torba kanun kapsamıyla Odaya gecikmiş aidat borcu bulunan üyelerin, bu borçlarını yapılandırmaları 

için tanınan başvuru süreci tamamlanmıştır. Toplam 1503 üyemiz yasanın tanımış olduğu fırsattan faydalanmak 

üzere Odamıza başvuru yapmıştır.  

4- Odamız üyelerinin bilgilerinin güncellenmesi ve adreslerinin Adana sayısal haritası üzerinde işaretlenmesine 

yönelik çalışmalarımız tamamlanmış olup; firmalardan alınan güncel verilerin Odamız kayıtlarına aktarımına 

yönelik çalışmamız devam etmektedir.  

5- Ekim ayında Odamızca, Kentsel Vizyon Platformu işbirliğinde gerçekleştirilen “Adana’nın Geleceği ve Yeni 

Kent Modeli” Paneli sonuç raporunun, Oda organ üyeleri ile ilgili kamu kurum ve kuruluşlarına dağıtımı 

tamamlanmıştır. 

6- 5 Aralık 2014 Dünya Toprak Günü’nde Odamızın 120. Kuruluş yılı münasebetiyle Çukurova İlçesi Kurttepe 

Mevkiinde “120. Yıl Hatıra Ormanı Ağaç Dikim Töreni” gerçekleştirilmiştir. 

7- 2015 yılı Oda Taslak Bütçesi ile ilgili çalışmalar tamamlanmış, Meclis Üyelerimizin incelemesine olanak 

sağlamak adına kitapçık olarak çoğaltılarak, meclis toplantısından iki hafta öncesinde ellerinde olacak şekilde 

dağıtımı yapılmıştır.  

8- 13 Aralık 2014 tarihinde, Başbakanımız Sn. Prof. Dr. Ahmet DAVUTOĞLU, Kültür ve Turizm Bakanı ve Adana 

Milletvekili Ömer ÇELİK ile Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Taner YILDIZ’ın katılımlarıyla Sheraton Adana 

Hotel’de “ATO 120. Yıl Gala Yemeği” düzenlenmiştir. 

 

IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI:   

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından değerlendirilmiş ve 

ilgili makamlara bildirilmiştir.   

1- Odamız 14. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Abidinpaşa Cad. üzerindeki esnaf ürünlerini kaldırımları işgal ederek teşhir etmekte ve bu nedenle yayalar 

kaldırımda yürümekte zorlanmakta ve hatta yola inmek zorunda kalmaktadır. Zaten toplu taşıma trafiğinin en 

yoğun olan bu caddede yayaların yola inmesiyle kazalara sebebiyet verebilecek durumlar yaşanmakta olup 

konuyla ilgili gerekli girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi ve Seyhan İlçe Belediyesi’ne iletilmiştir. 

2- Odamız 16. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Yeni yerleşim alanı seçilirken verimsiz tarım alanı olan Sarıçam sınırlarının kuzeyinin değerlendirilerek imara 

açılması gerektiği hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi ve Sarıçam İlçe Belediyesi’ne iletilmiştir. 

3- Odamız 20. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Tellidere yolunda yapılan yeraltı çalışmalarından dolayı asfaltta bozulmalar oluşmuş olup yağışların artmasıyla 

da bu bozulmalar daha da derinleşerek derin çukurlara dönüşmüştür. Söz konusu yolun bir an önce düzeltilmesi 

için girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi ve Seyhan İlçe Belediyesi’ne iletilmiştir. 

 

4- Odamız 25. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Grubumuzda bağlı toptancı üyelerimizden özellikle Kocavezir çarşındaki üyelerimiz başta olmak üzere yoğun 

şekilde bir arada toplanacakları sektörel site talebinde bulunmaktadır. Tüm toptancıların bir arada olabileceği bir 

sektörel çarşı veya site tarzı bir alan için girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi ve Seyhan İlçe Belediyesi’ne iletilmiştir. 

5- Odamız 32. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  
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E-5 yolu Merkez Cami yanındaki alt geçit yoluna girerken yan cepteki araç trafiğindeki yoğunluk nedeniyle 

sıkışma yaşanmakta ve alt geçit yolu girişi tıkanmaktadır. Konun çözümü için yan cep yolunun esnek 

delinatörlerle ayrılması gerektiği hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyük Şehir Belediyesi Ulaşım Daire Başkanlığı’na iletilmiştir. 

6- Odamız 34. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Ülkemizde akaryakıt fiyatları kar marjları EPDK tarafından Akdeniz Çanağındaki ülkeler baz alınarak 

belirlemektedir. Ancak söz konusu kar marjları artık Kuzey Avrupa Ülkeleri (Fransa-Almanya-İngiltere) baz 

alınarak belirleneceği EPDK tarafından açıklanmıştır. Zaten Akdeniz Çanağı ülkeleri baz alınarak belirlenen 

oranlar nedeniyle sektör ciddi sorunlar yaşamaktayken gelişmiş ülkelerinden olan Almanya, Fransa ve İngiltere 

gibi ülkelerin bulunduğu Kuzey Avrupa ülkelerindeki kar marjları baz alındığında sektörde çok önemli zararlar 

ortaya çıkacaktır. Ülkemizde Akaryakıt bayilerinin maliyetleri arasında en çok işçilik, tesisat ve nakliye gibi çok 

önemli kalemler olduğu sürece Kuzey Avrupa Ülkelerine göre alınacak kar marjı mevcut sıkıntıları içinden 

çıkılamaz hale sokacaktır. Bu nedenle yeni uygulamanın kaldırılması için girişimlerde bulunulması hususunu dile 

getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

7- Odamız 35. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Komitemizce yapmış olduğumuz araştırmalar neticesinde ilgili belediyelerden izin ve ruhsat olmaksızın çalışan 

en az 500'e yakın araç tespit edilmiş olup bunların özellikle Organize Sanayi Bölgesinde ağırlıkta olduğu tespit 

edilmiştir. Bu kapsamda Adana Büyükşehir Belediyesi Özel Servis Araçları Yönetmeliği gereği servis hizmeti 

veren araçların çalışma şekilleri belirlenmiş ve Karayolu Taşıma Kanunu'nun ilgili EK fıkra: 31/05/2012-321/3 

md.si gereği yazılacak cezalar belirtilmiş olup konuyla ilgili kolluk kuvvetlerince gerekli kontrollerin yapılması 

için girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Valiliği İl Emniyet Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

8- Odamız 35. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

UKOME'NİN 2014/303 Sayılı kararı ile Büyükşehir Belediyesi Özel Servis Araçları Yönetmeliğinin üyelerinize 

duyurulması hususunu dile getirmiş olup; söz konusu karar ve ilgili Yönetmelik üyelerinize Ek’te sunulmuştur. 

Konu; Adana İl Milli Eğitim Müdürlüğü’ne ve Adana Sanayi Odası’na iletilmiştir. 

9- Odamız 46. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Sokaklardaki apartman isimlerinin sokağın görünen kısmında değil apartmanın bahçe, otopark veya site 

girişlerinde olması sokağa bakan cephede olmaması nedeniyle acil durumlarda ambulans-itfaiye gibi adres 

bulunamamaktadır. Apartman isimlerinin sokağa bakan cephede de olması için gerekli girişimlerde bulunulması 

hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı’na iletilmiştir. 

 

V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARIMIZA GELEN CEVABİ YAZILAR:    

1- Odamız 16. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar;  

a- Toroslar Elektrik Dağıtım A.Ş.'deki enerji işlemleri ve diğer taleplere yönelik işlerde gecikmeler 

yaşanmaktadır. Söz konusu işlerin hızlandırılması,  

b- Kış dönemine girerken elektrik kesintileri yaşanacak olup şimdiden sıkıntının giderilmesi için bir an önce 

Toroslar Elektrik Dağıtım A.Ş. tarafından alt ve üstyapı yatırımları yapılması için çalışmalar başlatılması,  

c- Toroslar Elektrik Dağıtım A.Ş.'ndeki iş prosedürlerinin hızlandırılması için girişimlerde bulunulması 

hususlarının Yönetim Kurulu'na arz edilmesi hususları TOBB’ye iletilmiş olup; 

TOBB’den gelen cevabi yazıda; bahsi geçen konular Ulaştırma, Haberleşme ve Denizcilik ile Enerji ve Tabi 

Kaynaklar Bakanlığına iletilmiş denilmektedir.  

2- Odamız 18. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup, 

Ulaştırma Denizcilik ve Haberleşme Bakanlığı Karayolları Genel Müdürlüğü’nden gelen yazıda;  

“Genel Müdürlüğümüz karayolları altyapı yatırımları kapsamında; 1.967 adet işyerinde Yatırım Programına ve 

Kanunla kendisine verilen Bütçe ödeneklerine göre çalışmalarını yürütmektedir. Son beş yılda yatırım nitelikli 

cariler dâhil olmak üzere (2014 yılı fiyatlarıyla) 76 milyar TL’lik yatırım harcaması gerçekleştiren Kuruluşumuz, 

birçok önemli projeyi vatandaşımızın hizmetine sunmuştur. 2014 yılında Merkezi Yönetim Bütçemizden sene 

başında Karayolları yatırımları için ayrılan bütçe 4 milyar 45 milyon TL olup yıl içinde temin edilen ek 
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ödeneklerle çalışmalarımız sürdürülmektedir. Ayrıca “2023 Hedef Programında” belirlenmiş olan önemli otoyol 

ve tünel projelerimizi gerçekleştirmek için de Yap-İşlet-Devret (YİD) alternatif finansman yöntemiyle 5.748 km 

uzunluğunda olan 22 adet projede çalışmalarımız sürdürülmektedir. Bu projelerden;535 km’lik kesimde yapım 

çalışmaları devam etmekte, 336 km’lik kesim ihale aşamasında olup kalan 4.877 km’lik kesimde ise proje 

çalışmaları sürdürülmektedir.” denilmektedir. 

3- Odamız 32. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup, 

Adana Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Daire Başkanlığından gelen yazıda; “E-5 Karayolu Merkez cami yanındaki 

alt geçit yoluna girerken yan cepteki araç trafiğindeki yoğunluk nedeni ile sıkışma yaşandığından ve alt geçit yolu 

girişinin tıkandığından bahsedilmekte olup, konunun çözümü için yan cep yolunun esnek delinatörlerle ayrılması 

talep edilmektedir. Konunun Karayolları 5. Bölge Müdürlüğü’ne iletildiği ve gerekli çalışmanın yapılarak dilekçe 

sahibine bilgi verileceği bildirilmiştir.” denilmektedir. 

4- Odamız 34. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup; 

TOBB’den gelen cevabi yazıda; Akaryakıt Kar Marjları belirlenirken söz konusu oranların Kuzey Avrupa Ülkeleri 

baz alınarak belirleneceği ile ilgili EPDK kararının ciddi sıkıntılar doğuracağı ve bu uygulamanın kaldırılması ile 

ilgili yazımız TOBB tarafından Enerji Piyasası düzenleme kuruluna iletilmiştir. denilmektedir. 

5- Odamız 35. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup, 

Adana Valiliği İl Emniyet Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “İlgili belediyelerden izin ve ruhsat almaksızın 

çalışan 500’e yakın servis aracı olduğundan bahisle gerekli kontrollerin yapılması talep edilmiştir. Trafik 

denetleme Şube Müdürlüğümüz görev alanı içerisinde yolcu taşımacılığı yapan araçlar trafik kontrol programı 

doğrultusunda denetlenmektedir. 

2014 yılı Kasım ayı sonu itibarı servis araçları ile ilgili olarak yapılan denetimlerde; 31.090 araç kontrol edilmiş, 

4925 Sayılı Taşıma Kanunu ve 2918 Sayılı Karayolları Trafik Kanunu hükümlerine aykırı olarak yolcu 

taşımacılığı yapan (120) araç sürücüsüne yasal işlem uygulanmış olup, denetimler sürdürülmektedir.” 

denilmektedir. 

6- Odamız 38. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup,       

Adana Valiliği İl Emniyet Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “İlgi de kayıtlı yazınız ile; Reşatbey Mahallesi 

62015 sokak üzerinde servis araçlarının sokağı kapattığı, sokak üzerinde bulunan otele gelen müşterilerin sorun 

yaşadığı belirtilerek ortaya çıkan mağduriyetin giderilmesi istenilmektedir. 

Trafik Denetleme Şube Müdürlüğümüz ekipleri tarafında yapılan denetimler sonucu; Reşatbey Mahallesi 62015 

sokak üzerinde İsmet İnönü İlköğretim Okulu öğrencilerinin yaklaşık 30 okul servis aracı ile taşımasının yapıldığı, 

servis araçlarının sabah-öğle ve akşam saatlerinde olmak üzere sokağa giriş ve çıkış yaptıkları, servis hizmetleri 

esnasında yoğunluğun öğle saatlerinde meydana geldiği, öğrencilerin okula güvenli giriş ve çıkışlarının 

yapılabilmesi için sokağın kullanılmak zorunda kaldığı, öğrenci giriş ve çıkış saatlerinde dışında sokak üzerinde 

servis aracının bulunmadığı görevlilerimiz tarafından tespit edilmiş.” denilmektedir. 

 

VI - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER:   

1- Makine Sektörü UR-GE Projesi kapsamında 17-20 Kasım 2014 tarihlerinde, Polonya/Varşova’da düzenlenen ikili 

işbirliği görüşmelerine, Proje katılımcısı firmalar ile Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Genel Sekreter 

Ahmet NEVRUZ ve Dış Ekonomik İlişkiler ve Organizasyonlar Şefi İ.Burçin TEYMEN,  

2- 19 Kasım 2014 tarihinde TÜYAP Adana Fuar ve Kongre Merkezi’nde düzenlenen Adana Sera-Bahçe Fuarı 

Açılışına Meclis Başkanı Tarkan KULAK ve Yönetim Kurulu Başkan Vekili Mehmet ŞAHBAZ, 

3- Mobilya Sektörü UR-GE Projesi kapsamında 24-27 Kasım 2014 tarihlerinde Moskova’da yapılan MEBEL 

Mobilya ve Tekstil Fuarı’na, Proje katılımcısı firmalar ile Genel Sekreter Ahmet NEVRUZ, Dış Ekonomik 

İlişkiler ve Organizasyonlar Şefi İ.Burçin TEYMEN,  

4- 25 Kasım 2014 tarihinde, İstanbul’da düzenlenen İş Dünyası İş Sağlığı ve Güvenliği Şurası’na Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE, 

5- 30 Kasım 2014 tarihinde, CHP Genel Başkanı Kemal KILIÇDAROĞLU ’nun katılımıyla düzenlenen STK’ların 

ve bölgemizin sorunları ve çözüm önerileri konulu toplantıya Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

6- 1 Aralık 2014 tarihinde, Adana Sanayi Odası’nda düzenlenen Güncel Gelişmeleri Değerlendirme Toplantısına 

Meclis Başkanı Tarkan KULAK ve Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE,  
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7- 2-4 Aralık 2014 tarihleri arasında TOBB tarafından Avusturya/Viyana’da düzenlenen Oda Başkanları İstişare 

Toplantısı ve Avusturya Ekonomi Odası Altın Ödülü Takdim Töreni’ne Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE, 

8- 4 Aralık 2014 tarihinde Adana HiltonSA Oteli’nde düzenlenen “Güvenli İskele, İskelede Güvenlik Projesi” 

Bilgilendirme Toplantısı’na Yönetim Kurulu Başkan Vekili Halis BAYRAK 

9- 5 Aralık 2014 tarihinde, Odamızın 120.Yıl Etkinlikleri kapsamında düzenlenen Hatıra Ormanı Ağaç Dikim 

Töreni’ne Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ile Yönetim Kurulu, 

Meclis, Disiplin Kurulu ve Meslek Komitesi Üyeleri ve Oda Personeli, 

10- 8 Aralık 2014 tarihinde, Çukurova Kalkınma Ajansı Yönetim Kurulu Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE, 

11- 9 Aralık 2014 tarihinde, Adana Sanayi Odası’nca, Park Zirve Tesislerinde düzenlenen, Karayolları 5.Bölge 

Müdürü Necati ÇAKIROĞLU katılımıyla yapılan Bilgilendirme Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE, 

12- 10 Aralık 2014 tarihinde, Adana Sanayi Odası’nda düzenlenen Başbakan Ahmet DAVUTOĞLU ’na sunulacak 

olan dosyanın değerlendirme toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

13- 12 Aralık 2014 tarihinde, TOBB’de düzenlenen Oda/Borsa Yönetim Kurulu Başkanları İstişare Toplantısına ve 

toplantı sonrası Cumhurbaşkanı Recep Tayyip ERDOĞAN’ın makam ziyaretine, Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE, 

14- 12 Aralık 2014 tarihinde, Garanti Bankasının 97.Garanti Anadolu Sohbetleri Toplantısına Yönetim Kurulu 

Başkan Vekili Mehmet ŞAHBAZ, 

15- 13 Aralık 2014 tarihinde, AKP Adana İl Teşkilatının düzenlediği 5.Olağan Kongresine Yönetim Kurulu Başkanı 

Atila MENEVŞE,  katılım sağlamıştır. 

 

VII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR: 

1- 21 Kasım 2014 tarihinde, Odamız ve Reklamverenler Derneği işbirliğinde “Anadolu Reklamverenleri Buluşması” 

etkinliği düzenlenmiştir. 

2- 28 Kasım 2014 tarihinde, Odamız 31.Grup Meslek Komitesi ve Adana Bilişimci İş Adamları Derneği (ABİAD) 

işbirliğiyle “Siber Suçlarla Mücadele Semineri” düzenlenmiştir. 

 

VIII - ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER:  

1- 19 Kasım 2014 tarihinde, İran Büyükelçisi Sn. Ali Reza BIKDELİ ve beraberindeki heyet, 

2- 27 Kasım 2014 tarihinde, Anadolu Esnaf Sanayici İş Adamları Derneği Üyeleri, 

3- 27 Kasım 2014 tarihinde, Adana Kent Konseyi Başkanı Ahmet ÖZEN, 

4- 27 Kasım 2014 tarihinde, Çukurova Üniversitesi Rektörü Mustafa KİBAR ve Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Azmi 

YALÇIN ve Ceyhan Mühendislik Mimarlık Fakültesi Öğretim Görevlisi Prof. Dr. Hüseyin AKILLI, 

5- 1 Aralık 2014 tarihinde, İş ve Meslek Sahibi Kadınlar Güçbirliği Platformu Dönem Sözcüsü Av. Elif DOĞAN 

TÜRKMEN ve beraberindeki heyet, 

6- 8 Aralık 2014 tarihinde, Bölge İdare Mahkemesi Başkanı Mustafa ASLAN, 

7- 10 Aralık 2014 tarihinde, Adana Toros Dernekleri Federasyonu Başkanı Cenap EROL ve Arjantin Başkonsolosu 

Sn. Ernesto PFIRTER ile Başkonsolos Yardımcısı Sn. Mercedes PARODI, 

8- 15 Aralık 2014 tarihinde, Şekerbank Adana Şube Müdürü Hüseyin AYYILDIZ, 

 Odamızı ziyaret etmiştir. 

 

IX - ODAMIZCA YAPILAN ZİYARETLER:  

1 Aralık 2014 tarihinde, Adana Valisi Mustafa BÜYÜK’ü ve Seyhan İlçe Belediye Başkanı Zeydan KARALAR’ı, 

Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE makamında ziyaret etmiştir. 


